
Zápis z jednání výboru HALAS č. III/14 

Jednání výboru proběhlo v neděli 8. 1. 2017 od 20:30 do 22:00 formou skype konference. 

Přítomni byli všichni členové výboru: Jakub Hrazdira, Jiří Hrdina, Pavel Kadlečík, Aleš Marek 

a Jan Novotný.  

1) Matrika 

Výbor vzal na vědomí zprávu matrikáře o ukončení členství Libuše Štýbnarové pro nezaplacení 

členských příspěvků dva roky po sobě. Výbor přijal přihlášku Petra Kunčara a pověřil předsedu, 

aby oba kontaktoval. 

2) HALAS liga 2017 

Diskutovali jsme o novém systému WPF GP v logice. Do HALAS ligy byly zařazeny 3 z 8 kol, 

z nich budeme jako výsledek počítat součet bodů z Divize A a Divize B. Podrobnosti ještě 

upřesníme na webu před prvním započítávaným kolem. (V sudoku se nic nemění.) 

Novotný navrhl úpravu bodování HALAS ligy v položce „za dosažený bodový zisk“ tak, aby 

přidělované body matematicky přesně odrážely poměr mezi ziskem každého hráče a vítěze 

turnaje. Úprava soutěžního řádu bude zveřejněna před první dotčenou soutěží. 

3) WPF 

Výbor souhlasí se zaplacením členského poplatku WPF za rok 2017. Probrali jsme jména tří 

kandidátů na WPF Directora a dohodli se podpořit Matúše Demigera ze Slovenska. 

Hovořili jsme o dosud sesbíraných názorech potenciálních reprezentantů na účast na MS 2017. 

K dalšímu, závaznějšímu kolu oslovování přikročíme na začátku dubna. 

4) Různé 

S radostí jsme přijali zprávu o stavu konta HALAS na portálu GIVT. (Za 4. čtvrtletí roku 2016 

nám bude opět vyplaceno cca 1200 Kč a výhled na další období vypadá ještě nadějněji.) 

Děkujeme všem, kdo na nás při online nakupování myslí. 

zapsal Novotný 


